
Město Klecany 

 1 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany, 

které se konalo dne 29. 6. 2021 

 

Čas zahájení 18:20 hod. 

 

Starosta zahájil zasedání, přivítal členy zastupitelstva města a přítomné z řad veřejnosti. 

Zasedání zastupitelstva bylo svoláno starostou města.  

Starosta řekl, že informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce 

městského úřadu dne 15. 6. 2021 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno 

řádně a včas v souladu s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/2000 Sb. (zákona o obcích). 

v souladu s článkem 3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání 

oznámen zastupitelům na posledním zasedání Zastupitelstva města Klecany 27. 5. 2021 a poté 

ještě e-mailem. Dále informoval, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude 

uveřejněn na webových stránkách města.  

Podle prezenční listiny je přítomno 13 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 

usnášeníschopné. v zasedací místnosti dále bylo přítomno 19 občanů a 2 hosté. 

2 členové zastupitelstva se omluvili: Mgr. Alena Vulterinová, Mgr. Pavel Kotrba 

 

Hlasování bude prováděno v pořadí: 

PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je paní Jana Langová. 

 

 

1) Starosta navrhl tři členy zastupitelstva města do návrhové komise: 

Ing. Kristýna Holubová, Ing. Jiří Bendl, Martin Hora  

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

      

 

2) a dva členy zastupitelstva za ověřovatele zápisu: 

Ing. Tomáš Černý, David Ledvinka 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

3) V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany 

starosta předložil ke schválení rozšířený program zasedání v následující podobě:  

 

1. Schválení programu zasedání Zastupitelstva města Klecany 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Změna č. 4 územního plánu Klecan 

4. Regulační plán u Bílé Zdi  

5. Účetní závěrka města Klecany 
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6. Závěrečný účet 2020                     

7. Rozpočtové opatření č. 3 

8. Pravidla prodeje dlouhodobě užívaných pozemků ve vlastnictví města Klecany 

9. Žádost o odprodej části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany – manželé Mrkvičkovi 

10. Žádost o odprodej části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany – paní Morvayová 

11. Žádost o odprodej části pozemku p. č. 236/109, k. ú. Klecany – manželé Moravcovi 

12. Návrh směny pozemků p. č. 343/10, p. č. 377/16 za část pozemků p. č. 343/11,  

p. č. 637/5 a p. č. 62/10 v k. ú. Klecany se společností Domanský, s. r. o. 

13. Finanční pomoc postiženým živelnou katastrofou 

14. Pověření kontrolního výboru města Klecany prověřením zákonnosti postupu 

realizace bike parku 

15. Informace 

16. Diskuze 

17. Schválení přehledu přijatých usnesení  

18. Závěr 

 

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti 

navrhovanému programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat 

o schválení programu zasedání 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

            

Starosta řekl, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání  

a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým 

záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento 

zápis je na předsednickém stolku k nahlédnutí. 

 

Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

4) Dotazy, připomínky a podněty občanů 

Starosta řekl, že v souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany, že 

nyní následuje blok dotazů, podnětů a připomínek občanů. 

O slovo se přihlásila pí R. Pacovská. Zeptala se, jak se má zachovat. Její vnučku napadl pes 

pana Vody. Oznámila to veliteli naší městské policie, který přislíbil věc předat Městské policii 

Zdiby, protože k napadení došlo na území Zdib. Dosud se nic nestalo. Situace se opakuje, pes 

opakovaně utíká. Starosta jí poradil, napsat na přestupkovou komisi. Podobný případ byl 

řešený pokutou. 

O slovo se přihlásila pí E. Stanislavová. Zeptala se, co se děje v okolí čističky odpadních vod. 

Buduje se zde megalomanský bike park? 

Odpověděl starosta, že je oslovila pí Jechová z Adastry, oběma stranám by se líbil bike park  

u čističky odpadních vod. K bike parku by měla vést jiná cesta, aby cyklisté nejezdili po 

hlavní silnici z Klecánek. O podrobnostech realizace se mělo ještě jednat. Cyklisté se bez 

předchozí domluvy pustili do práce a v lese začali bagříkem dělat v lese cestu. Představa 
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města je, že se cesta bude dělat ručně. O všem se bude ještě jednat. Určitě tam nechceme 

žádný asfalt ani beton, žádný velký park v Klecanech nechceme, bike park nebude v takovém 

rozsahu, aby se zde mohly pořádat závody. 

Pí Stanislavová upozornila, že na stránkách Adastry jsou jen megalomanské projekty a ve 

svahu, kde se buduje bike park byla vždy skládka, není zde pevná půda. 

Pí Kolářová řekla, že dnes se tam pracovalo a minulý týden se tak kácely akáty. Z jejího 

rozhovoru s pí Jechovou vyplynulo, že pí Jechová vidí využití přírody pro lidi ne pro divokou 

přírodu a zvěř. 

Pí Stanislavová řekla, že tento prostor je poslední koridor pro zvěř.   

P. Čepelka se zeptal, jak bylo myšleno usnesení Rady města Klecany č. 16 ze dne 17. 5. 2021, 

kde je schválená realizace projektu podle Aktiv Kid. 

Starosta odpověděl, že na radě nebyl, ale podle něj tím byl myšlen bike park v části pod 

čističkou odpadních vod. 

Jedna z přítomných občanek upozornila na chybu v usnesení rady, kdy byli přítomni pouze 4 

radní a v usnesení je v hlasování uvedeno 5 radních pro. 

Do diskuse se zapojil i místostarosta Kurhajec. Řekl, že se s pí Jechovou dohodli, že ve 

spodní části u čističky odpadních vod bude dráha, zde cyklisté udělají vzorový díl cesty. 

Přístupovou cestu požadovala komise životního prostředí proto, aby se oddělili cyklisté od 

hlavní silnice. Pak nastala živelná realizace bagrem se lžící 120 cm, délka cesty je asi 250 m. 

Už před 33 lety, kdy byl aktivním členem klecanských skautů, myslivci mluvili o uzavření 

území pro zvěř. 

Jeden z přítomných občanů vyjádřil svou nespokojenost se stavem cest v háji, které jsou 

rozježděné bikery a čtyřkolkami. Je poničený kořenový systém.  

Starosta řekl, že v háji město nevlastní ani 1 m2. o stavu cest jednal s vlastníkem – Lesy ČR. 

Udělal prostředníka a sdělil bikerům, co se zástupcům vlastníka háje nelíbí. Uskutečnilo se 

dokonce i setkání rodičů, myslivců a zástupců Lesů ČR, na kterém byli přítomni i starosta 

s místostarostou Kurhajcem. Došli ke kompromisu – nebudou dělat nové cesty. 

Pí Kolářové se nelíbí zásah v mokřadu. Nyní tam neteče voda. 

Odpověděl místostarosta Kurhajec, že je to pravděpodobně proto, že je sucho a poklesly 

spodní vody. Nikdo tam léta nic nedělal.  

Do diskuse se zapojili i ostatní přítomní. Vyjádřili se, že to může být zapříčiněno i výstavbou 

domů v okolí mokřadu. Nejen na území Klecan, ale i dřívějších staveb na území Zdib. 

P. Filinger st. se vrátil k tématu bike parku. Navrhl, ať pí Jechová stráň vrátí do původního 

stavu. 

Souhlasila s ním pí Stanislavová. 

P. Križan řekl, že ústní domluva s cyklisty nefunguje, je třeba s nimi uzavřít smlouvu. 

Starosta řekl, že se o situaci jedná. O tom, jak to zde bude vypadat, bude rozhodovat 

zastupitelstvo, nejen rada města. 

P. Križan žádal, aby se ve smlouvě myslelo na to, aby areál mohly využívat i klecanské děti. 

P. Bendl řekl, že práce strojem jsou již zastavené, pí Jechová zatím splnila, co po ní komise 

chtěla. 

Pí Kolárová mluvila s pí Jechovou, budou chtít projekt rozšiřovat, pokud bude úspěšný. 

P. Kříž navrhl ukončit spolupráci s Adastrou. 
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Diskuse na téma bike park ještě pokračovala. Doba vymezená pro bod dotazy, připomínky  

a podněty občanů byla výrazně překročena, proto starosta oznámil, že další příspěvky budou 

až v bodu diskuze. 

O slovo se ještě přihlásila pí Brázdová. Loni se na zastupitelstvu projednávala prašnost z lomu 

a betonárky, ale situace se nezlepšila. 

Starosta řekl, že jsou v Klecanech nainstalované 3 monitorovací stanice na měření prašnosti, 

žádné z měření nepřekročilo povolené limity. 

Místostarosta Kurhajec představil návrh úpravy areálu Eurovie – 4 uzavřené haly, skrápěcí 

systém. Po dokončení celé studie ji zástupci Eurovie představí městu (cca v září). 

Tímto byl bod ukončen. 

 

 

5) Změna č. 4 územního plánu Klecan 

Slova se ujal místostarosta Kurhajec. 

Změna územního plánu č. 4 prošla připomínkováním ve stavební komisi a poté dvěma 

veřejnými projednáními. Sporné body, které byly zařazeny chybně, byly vypuštěny (vyřazení 

lávky přes Vltavu z územního plánu a přesun pozemku č. 158/16 ze 2. do 1. etapy výstavby). 

Proto proběhlo i druhé veřejné projednání. Tato změna územního plánu byla doporučena 

komisí stavební, územně plánovací a životního prostředí. Veškeré podklady jsou 

v materiálech, které zastupitelé obdrželi společně s návrhem usnesení. Místostarosta předal 

slovo pořizovateli územního plánu Ing. Vichovi, který změnu stručně shrnul. 

Pí Pavelková řekla, že se na územním plánu udělalo hodně práce, ale stále obsahuje hodně 

námitek, které nebyly vzaty v úvahu. 

Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení následujícího 

znění: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje usnesení o schválení vydání změny č. 4 územního plánu 

Klecan – příloha č. 1 

 

Hlasování: 12-0-1 (Pavelková)  SCHVÁLENO          

 

 

6) Regulační plán u Bílé Zdi 

Slovo měl místostarosta Kurhajec.  

Jedná se o regulační plán pro projekt bydlení na bývalém poli mezi NÚDZ a sídlištěm. 

Regulační plán slouží jako ochrana města k tomu, aby zastupitelstvo přesně definovalo, jaké 

stavby zde budou realizovány, a developer nemohl postavit něco jiného, než původně 

prezentuje. Návrh usnesení zastupitelé obdrželi v materiálech. 

Regulační plán nahrazuje územní rozhodnutí. 

Nikdo se nepřihlásil o slovo, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje usnesení o schválení vydání regulačního plánu Klecany – 

- u Bílé zdi – příloha č. 2 
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Hlasování: 12-0-1 (Čepelka)  SCHVÁLENO          

 

Po projednání tohoto bodu v 19:37 hod. odešel p. Vich se synem. 

 

 

7) Účetní závěrka města Klecany 

Slova se ujal starosta.  

Jako každý rok je nutné, aby zastupitelstvo schválilo do 30. 6. účetní závěrku. Tento 

dokument vypracovaný hlavní účetní pí Pekovou obdrželi zastupitelé v materiálech.  

Za finanční výbor se ujala slova pí Holubová – finanční výbor doporučuje účetní závěrku 

schválit. 

Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města sestavenou k 31. 12. 2020 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

8) Závěrečný účet 2020 

Slovo měl i nadále starosta. 

Opět zastupitelstvo schvaluje každoročně do 30. 6. závěrečný účet města společně 

s protokolem o přezkoumání hospodaření města za rok 2020 provedeným kontrolou 

z Krajského úřadu Středočeského kraje zastupitelé obdrželi v materiálech. 

Za finanční výbor pí Holubová navrhla úpravu textu závěrečného účtu následovně: 

Na str. 3 bod 6a) vynechat slovo „řádně“ a na str. 5 bod 6b) v tabulce doplnit do kolonky 

nevyčerpaný transfer/vráceno u spolku Pravý Hradec, z. s. částku „11 120,50 Kč“. 

Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet města za rok 2020 s úpravou a vyjadřuje 

souhlas s celoročním hospodařením s výhradami a přijímá opatření potřebná k nápravě 

zjištěných chyb a nedostatků. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

9) Rozpočtové opatření č. 3 

Hovořil starosta. 

V materiálech zastupitelé obdrželi rozpočtové opatření č. 3/2021 s komentářem. Rozpočtové 

opatření upravuje rozpočet podle skutečnosti a aktuálních potřeb. Rozpočtové opatření bylo 

zasláno ke kontrole finančnímu výboru, který k němu nemá připomínky. Starosta se zeptal, 

zda má někdo k rozpočtovému opatření č. 3/2021 dotaz nebo připomínku. Nikdo se 

nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2021 v předloženém znění  
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Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

10) Pravidla prodeje dlouhodobě užívaných pozemků ve vlastnictví města 

Slovo měl starosta. 

Revizí katastru nemovitostí, která v nedávné minulosti v Klecanech proběhla, se zjistilo 

poměrně značné množství pozemků, které jsou ve vlastnictví města, ale jsou dlouhodobě 

užívány fyzickými osobami, často jsou roky zaplocené. Většinou se jedná o výsledek 

zpřesnění geodetického zaměření, kdy byly pozemky ve vlastnictví města v minulosti 

svévolně zaploceny. Někteří občané chtějí tyto nesrovnalosti řešit a postupně dochází 

k odkupům těchto pozemků, někteří však užívají pozemek města bez jakéhokoli právního 

podkladu a situaci nemají důvod řešit. Důvodem tohoto návrhu je tedy vytvoření pravidel pro 

jednotný přístup pro případy narovnání hranic pozemků dle skutečného stavu. Jak již zmínil, 

těchto případů je mnoho a je třeba je řešit z důvodu zákonné povinnosti hospodárného 

nakládání s majetkem města (ustanovení § 38 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích). Přijetím 

pravidel dojde k nastavení jasných možností řešení, ze kterých si občané budou moci zvolit 

to, které bude vyhovovat jejich potřebám. Pravidla pro prodej dlouhodobě užívaných 

pozemků města fyzickými osobami byla konzultována s advokátní kanceláří KVB. Na 

rozhodnutí zastupitelstva bude stanovení procentní výše ponížení odhadní ceny u pozemků, 

které jsou zaploceny (často již předky současných uživatelů) – KVB navrhuje k jednání 

odprodej za 75% odhadní ceny. Toto snížení bude využito pouze pro případy již zaplocených 

pozemků, nikoli při ostatních prodejích. v případě, že uživatel pozemku odmítne odkup, má 

možnost uzavření nájemní smlouvy za nájemné ve výši odpovídající 5% odhadní ceny ročně. 

Plné znění návrhu zastupitelé obdrželi v materiálech. 

K výši procentní sazby proběhla krátká diskuse. Výsledkem bylo stanovení sazby 100% 

odhadní ceny, aby nedošlo k poškození občanů, kteří narovnání situace s pozemky již řešili 

dobrovolně. 

Pí Pavelková navrhla změnu textu následovně: 

Za odhadní cenu (místo za 75% odhadní ceny) 

Pravidla jsou platná (místo platné) 

Ze závažných důvodů (místo důležitých důvodů) 

Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla prodeje dlouhodobě užívaných pozemků ve 

vlastnictví města Klecany s úpravou. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

11) Žádost o odprodej části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany – manželé Mrkvičkovi 

Slova se ujal místostarosta Kurhajec. 

Jedná se o schválení záměru prodeje, nikoli samotný prodej. Manželé Mrkvičkovi užívají 

dlouhodobě část pozemku p. č. 626/28 na základě nájemní smlouvy. Pozemek dříve sloužil 

jako přístupová cesta k dalším nemovitostem. V současnosti už tak využíván není.  
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Na části pozemku, o kterou Mrkvičkovi požádali, nejsou uloženy žádné inženýrské sítě.  

Výhradu k prodeji mají majitelé sousední nemovitosti pí Pintová a pí Herciková. Ti namítají, 

že se nebudou moci dostat ke své nemovitosti v případě potřeby její údržby. Konkrétně se 

jedná o dům, který je postaven na hranici pozemků. Tato záležitost byla projednána  

s Mgr. Mlynářem (z KVB), který sdělil, že povinnost pustit souseda na pozemek z důvodu 

údržby jeho nemovitosti vyplývá z občanského zákona. Nicméně, aby bylo pí Pintové  

a pí Hercikové učiněno za dost, lze v rámci kupní smlouvy zřídit pro jejich nemovitost 

služebnost, kterou by bylo právo užití pozemku pro případ údržby domu sjednáno. 

V materiálech zastupitelé obdrželi situační mapku, kde je červeně vyznačena část pozemku, 

kterou chtějí Mrkvičkovi odkoupit a dále nemovitost pí Pintové a pí Hercikové.  

Nikdo se nepřihlásil, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje na základě žádosti Ivana a Zdenky Mrkvičkových záměr 

prodeje části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany za podmínky zřízení práva 

služebnosti pro nemovitost p. č. st. 79. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

12) Žádost o odprodej části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany – paní Morvayová 

Slova se ujal starosta. 

Opět se jedná o záměr prodeje. v materiálech zastupitelé obdrželi podklady pro projednání 

žádosti p. Morvayové o odkup části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany, který dlouhodobě 

užívá na základě nájemní smlouvy. Jedná se o jinou část stejného pozemku, jako 

v předcházejícím bodě. Na části pozemku, který hodlá paní Morvayová odkoupit je uložena 

přípojka vody pro nemovitost p. č. st. 79 a elektřiny k pozemku č. st. 78/1. V případě prodeje 

pozemku by bylo nutné s kupní smlouvou uzavřít zároveň smlouvu o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě pro nemovitost p. č. st. 79 a st. 78/1. 

V materiálech zastupitelé obdrželi žádost paní Morvayové a situační mapku, kde je červeně 

šrafovaně vyznačena část pozemku, kterou chce paní Morvayová odkoupit a zelenou čarou 

vyznačena vodovodní přípojka. 

Nikdo se nepřihlásil o slovo, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města Klecany schvaluje na základě žádosti paní Hedviky Morvayové 

záměr prodeje části pozemku p. č. 626/28 v k. ú. Klecany za podmínky zřízení 

služebnosti inženýrské sítě pro nemovitost p. č. st. 79 a st. 78/1. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

13) Žádost o odprodej části pozemku p. č. 236/109, k. ú. Klecany (manželé Moravcovi) 

Slovo měl starosta. 

V materiálech zastupitelé obdrželi podklady pro projednání žádosti o odprodej pozemku  

p. č. 236/109 v k. ú. Klecany manželů Blanky a Pavla Moravcových. 
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V údolí potoka dojde k úpravám, proto navrhujeme vyčkat s prodejem až do doby, než bude 

jasné, jaké pozemky zde město využije, jinak asi proti prodeji v budoucnu nic nenamítáme. 

Nikdo se nepřihlásil o slovo, proto dal hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města Klecany schvaluje odložení záměru prodeje pozemku p. č. 236/109  

v k. ú. Klecany do doby vypracování projektu revitalizace údolí potoka.  

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

14) Návrh směny pozemků p. č. 343/10, p. č. 377/16 za část pozemků p. č. 343/11,  

p. č. 637/5 a p. č. 62/10 v k. ú. Klecany se společností Domanský s. r. o. 

Slovo měl starosta. 

V materiálech zastupitelé obdrželi podklady k návrhu směny pozemků se společností 

Domanský s. r. o.  

Pan Domanský městu podal návrh na dělení pozemků pro záměr směny komunikace (situace 

viz příloha) v Klecánkách za lesní pozemek p. č. 62/10 v k. ú. Přemyšlení. 

Od povrchu komunikace na pozemcích p. č. 377/16 a p. č. 343/10 v k. ú. Klecany navrhuje 

oddělit zelený pás před nemovitostmi pana Domanského p. č. 375/7 a jeho sousedů - manželů 

Schusserových p. č. 377/3 a manželů Kuncových p. č. 375/7. Zelené pásy si chce ponechat ve 

svém majetku a následně pás před Schusserovými jim prodat a zbylé dva si ponechat (i ten 

před Kuncovými). 

Před pozemkem pana Domanského p. č. 375/7, leží pozemek p. č. 343/11 (zelený pás) 

v majetku města. Část pozemku (viz situace v příloze) by chtěl p. Domanský směnit do svého 

vlastnictví. 

 

Starosta shrnul výše uvedené, pan Domanský navrhuje tuto směnu: 

- Společnost Domanský nabízí městu pozemky p. č. 377/16 (138 m2) a p. č. 343/10  

(1468 m2), z nichž bude odděleno cca 248 m2, které zůstanou společnosti Domanský. 

Celkově tedy nabízí 1358 m2. 

- Po městu Klecany p. Domanský požaduje větší část pozemku p. č. 343/11 (31 m2) a dále 

lesní pozemek p. č. 62/10 (cca 1327 m2). Lesního pozemku bude nejspíš o něco méně, 

jelikož dle ortofotomapy katastru nemovitostí to vypadá, že má zaplocenu k svému 

pozemku (p. č. 302) malou část pozemku p.č. 343/5 v majetku města Klecany. To by se 

v rámci tvorby geometrického plánu narovnalo. Celková plocha pozemků by byla stejná 

jako ta, co nabízí p. Domanský. 

 

Z daného vyplývá, že město nabude do majetku těleso komunikace, ale nenabude zelené pásy, 

které by měly být součástí komunikace, jelikož slouží pro zasakování dešťové vody. Dále jsou 

pásy důležité pro případné uložení inženýrských sítí či vybudování cyklostezky apod. 

Panu Domanskému zůstane pás podél komunikace – mezi tělesem komunikace a oplocením 

přilehlých pozemků (i u sousedních nemovitostí), nabude do majetku část zeleného pásu před 

svým pozemkem od města a dále nabude do majetku les za plotem své nemovitosti. 
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Ještě by se dala, samozřejmě po domluvě s p. Domanským, zřídit na pozemcích se zelenými 

pásy služebnost. Spočívala by v tom, že by nesměly být pozemky oploceny a město by je 

mohlo užívat jako veřejné prostranství.  

K bodu proběhla krátká diskuse. 

Podle p. Černého je třeba získat silnici včetně zeleného pásu. 

Pí Václavíková a p. Bendl s ním souhlasili. 

P. Ledvinka nechce dávat páku (zelený pás před Kuncovými) v sousedských sporech. 

Pí Holubová navrhla odložit záměr směny. 

Závěrem této diskuse je usnesení, o kterém dal starosta hlasovat: 

 

Zastupitelstvo města Klecany ukládá vedení města jednat se společností Domanský  

s. r. o. o směně pozemku komunikace včetně přilehlého zeleného pásu. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

15) Finanční pomoc postiženým přírodní katastrofou 

Slovo měl starosta. 

Jak jistě víte, část republiky postihlo ničivé tornádo, které způsobilo výrazné škody. Sami 

máme zkušenost z povodní, kdy jsme byli rádi za pomoc, proto navrhujeme solidárně zaslat 

některé z postižených obcí finanční dar. Starosta navrhl 50 000,- Kč. (Například Plzeň, která 

je 50 x větší než Klecany, věnovala 1 mil. Kč). Jako nejúčinnější pomoc považují zaslání 

prostředků přímo některé z postižených obcí. Navrhl vybrat obec Moravská Nová Ves. Dnes 

zkontroloval aktuální stav zveřejněných transparentních účtů obcí a byly na nich k 8:30 hod. 

ráno tyto částky (zaokrouhleno): Lužice 5 095 000,- Kč, Mikulčice 4 126 000,- Kč, Hrušky 

1 236 000,- Kč a Moravská Nová Ves 105 850,- Kč. Asi je to tím, že Moravská Nová Ves 

založila transparentní účet až včera, proto navrhl prostředky zaslat sem. 

K tomuto bodu se krátce diskutovalo. 

Místostarosta Kurhajec navrhoval částku 100,- Kč za 1 obyvatele Klecan (více jak 300 000,- 

Kč). Když jsme pomoc potřebovali sami, dostali jsme ji. 

P. Křížovi se 50 000,- zdálo málo, dále navrhl částku rozdělit mezi Moravu a jednu z obcí 

postiženou v Čechách. 

Starosta řekl, že obce musí být ze zákona pojištěné. Kdyby 50 tisíc poslala každá čtvrtá obec, 

bylo by to stovky milionů korun. 

Starosta řekl, že v rozpočtu je na § krizového řízení částka 300 000,- Kč. 

Závěrem diskuze je usnesení, o kterém dal starosta hlasovat: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí daru ve výši 100 000,- Kč obci Moravská 

Nová Ves a 50 000,- Kč obci Stebno u Kryr postiženým přírodní katastrofou. Prostředky 

budou zaslány na transparentní účty. 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

16) Pověření kontrolního výboru prověření zákonnosti postupu realizace bike parku 

Slova se ujal p. Čepelka za kontrolní výbor. 
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Požádal o pověření kontrolního výboru města prověřením zákonnosti postupu realizace bike 

parku. 

Navrhl usnesení, o kterém dal starosta hlasovat: 

 

Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor města prověřením zákonnosti postupu 

realizace bike parku na pozemcích města Klecany 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

17) Informace 

Starosta informoval o včerejším schválení výsledku výběrového řízení na vybudování 

parkourového hřiště radou města. Na výběru se podíleli sami parkouristé. Tatínek jednoho 

z nich je projektant, takže se stal jejich reprezentantem, věnovali tomu mnoho času, takže 

starosta předpokládá, že hřiště bude velmi povedené. Již jsou objednány lavičky a set se 

stolem, během několika dnů dojde k montáži veřejného grilu. 

Místostarosta Kurhajec informoval o pokračování zvýšení kapacity základní školy. Vyvstal 

problém na pavilonu E s rozdílnou výškou střechy cca 35 cm. Statik počítá zesílení. Zatím je 

stavba zastavena.  

Do Základní umělecké školy při přívalovém dešti zatekla voda, je nutné dořešit ucpávky. 

Zateklo i ke schodům k bytům v č. p. 74 (řeší se se stavbou). 

Na budovu č. p. 487 byla osazena konstrukce pro radniční hodiny, v sále je již na stropech 

rastr, topí se tam – zkušební provoz, parkety položí po odstranění vlhkosti. 

Včera rozruch v Klecánkách, kdy dobrovolní hasiči vylovili 2 čluny, majitelé si je již odvezli. 

Čluny byly uvázané u mola, množství dešťové vody je potopilo. Únik ropných látek odstraněn 

dnes. 

 

18) Diskuze 

V diskuzi se starosta vrátil k dotazu pí Brázdové na prašnost. Přečetl údaje z měření. Norma 

pro pevné částice < 10 μg/m³ je 20 μg/m³. u srubu naměřeno 7 μg/m³, na Vinici 6 μg/m³, 

v Klecánkách 18 μg/m³. Informace jsou dostupné i na webových stránkách města 

(https://www.mu-klecany.cz/web/cs/obcan/sluzby-ve-meste/kvalita-ovzdusi). 

Místostarosta Kurhajec hovořil o možnosti propojení cyklostezky Řež-Klecany-Zdiby. Zítra 

se uskuteční jednání se starostou Řeže. Obnovit historickou cestu? 

Pí Václavíková navrhla zjistit, co si o tom myslí myslivci. 

K nápravě nedostatků vyplývajících z výsledků hospodaření doporučila pí Václavíková 

centrální evidenci smluv. 

Nikdo se již nehlásil o slovo, proto místostarosta diskuzi ukončil. 

 

 

19) Schválení přehledu přijatých usnesení  

Starosta poprosil návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých Zastupitelstvem 

města Klecany na dnešním zasedání. 

Usnesení přečetl za návrhovou komisi p. Bendl. 

https://www.mu-klecany.cz/web/cs/obcan/sluzby-ve-meste/kvalita-ovzdusi
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Poté dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení 

 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

 

 

20) Závěr 

Starosta konstatoval, že pořad zasedání byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo. 

Tímto prohlásil dnešní zasedání za ukončené.  

 

Zasedání ukončeno ve 21:25 hod. 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 ……………………. ……………………. 

 Ing. Tomáš Černý David Ledvinka 

 

 

 

 

 ……………………. ……………………. 

 Ivo Kurhajec Bc. Daniel Dvořák 

 místostarosta starosta 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


